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Tekst JASPER JANSEN & DJAJA OTTENHOF

Jarenlang was het kommer en kwel bij Wessanen. Slechte resultaten, tal van 
bestuurswisselingen en steeds andere plannen hadden het voedingsconcern 
ver teruggeworpen. Inmiddels is het tij gekeerd. Christophe Barnouin, sinds 
januari vorig jaar de nieuwe topman, legt uit hoe dat kan. 
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